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ALOJAS NOVADA 

ALOJAS NOVADA UZŅĒMĒJU KOPSAPULCES 
 

2019.gada 19.septembrī                      PROTOKOLS         Nr. 1/2019 
 

 Alojā 
Kopsapulces sākums plkst. 18.00 

Darba kārtība: 

1. Alojas novada domes priekšsēdētāja Valda Bārdas uzruna; 

2. Darbseminārs uzņēmuma augsmes sekmēšanai- PHD kandidāts Mikus Dubickis; 

3. Reģionālā reforma- Alojas novada domes priekšsēdētājs Valdis Bārda; 

4. Atskaite par Alojas novada Uzņēmēju konsultatīvās padomes darbu- Alojas novada Uzņēmēju 

konsultatīvās padomes priekšsēdētāja Ilze Caune; 

5. Alojas novada Uzņēmēju konsultatīvās padomes pārvēlēšanas. 

 

Kopsapulci protokolē: Sabīne Stūre, Alojas novada domes komercdarbības speciāliste 

Sēdē piedalās: 26 interesenti. 

 

Sēde tiek ierakstīta audioformātā. 

 

1. Alojas novada domes priekšsēdētāja Valda Bārdas uzruna 

 

V. Bārda izsaka pateicību klātesošajiem uzņēmējiem, ka viņi ir aktīvi un piedalās Alojas 

novada uzņēmēju kopsapulcē. V. Bārda aicina uzņēmējus savā starpā komunicēt ne tikai formāli, bet 

arī neformāli, lai pārrunātu uzņēmējdarbības attīstības iespējas un to ietekmējošos faktorus Alojas 

novadā. Kā arī V. Bārda labprāt uzklausītu uzņēmēju domas. V. Bārda informē par nākošās domes 

sēdes plānotajiem lēmumiem, kā arī aicina uzņēmējus iesaistīties iedzīvotāju sanāksmes, kuras tiks 

organizētas, lai pārrunātu aktualitātes novadā un reģionālās reformas ietekmi uz Alojas novadu. 

Noslēgumā V. Bārda novēl uzņēmējiem ražīgu un pozitīvām emocijām bagātu kopsapulci. 

 

2. Darbseminārs uzņēmuma augsmes sekmēšanai  

M. Dubickis 

 M. Dubickis iepazīstina klātesošos ar sevi un darbsemināra norises kārtību. Sākumā 

M.Dubickis lūdz uzņēmējus individuāli iepazīstināt klātesošos ar sevi. Darbsemināra gaitā tika 

apskatītas plūsmu kartes sešās dažādās tēmās, kā, uzņēmuma peļņas pieaugums, pircēju 

apmierinātības pieaugums, uzņēmumu darba ražīguma pieaugums, uzņēmuma apgrozījuma 

pieaugums, procesa inovāciju ieviešana, pārvaldības inovāciju ieviešana. Apskatot plūsmu kartes 

uzņēmējiem bija iespēja identificēt uzdevumus kādus būtu nepieciešams veikt lai sekmētu uzņēmuma 
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augsmi. Darbsemināra laikā M. Dubickis deva arī ieteikumus un priekšlikumus, kā sekmēt uzņēmumu 

augsmi. 

3. Reģionālā reforma 

V. Bārda 

 V. Bārda informēja par pašreizējo situāciju un jaunāko sakarā ar iecerēto Administratīvi 

teritoriālo reformu. V. Bārda pastāstīja, kā dalās valdības un pašvaldību domas, kāda ir Pašvaldību 

savienības nostāja un izteica arī savu viedokli, kā šī iecere ietekmēs un mainīs pašreizējo Alojas 

novada uzņēmēju dzīvi. V. Bārda uzsvēra, ka tiks reformētas tikai pašvaldību robežas, nevis to 

pārvaldība, taču pašvaldībām būtu nepieciešams uzlabot pārvaldības un nodokļu sistēmu, lai attīstītu 

uzņēmējdarbības vidi. 

 

4. Atskaite par Alojas novada Uzņēmēju konsultatīvās padomes darbu 

I.Caune 

I. Caune informē, ka 2019. gadā tika plānotas 7 padomes sēdes, taču 2 no tām nenotika. 

Janvārī notika priekšsēdētāja un priekšsēdētāja vietnieka pārvēlēšanas. I. Caune iepazīstina klātesošos 

ar Alojas novada uzņēmēju konsultatīvās padomes paveiktajiem darbiem 2019.gadā. Noslēgumā tiek 

apskatīts Uzņēmēju konsultatīvās padomes locekļu apmeklējums. 

 

5. Alojas novada Uzņēmēju konsultatīvās padomes pārvēlēšanas 

 

Tiek ievēlēts protokolists un balsu skaitītāji, protokolists- Alojas novada domes 

komercdarbības speciāliste Sabīne Stūre; balsu skaitītāji- SIA “Mieriņš” valdes locekle Baiba Siktāre 

un SIA “Tēraudiņi” pārstāve Inese Veinberga. 

Vēlēšanās piedalījās 18 vēlētāji. 

S. Stūre informē, ka Alojas novada Uzņēmēju konsultatīvajā padomē uzņēmēju intereses 

pārstāv 9 padomes locekļi no uzņēmumu puses. S. Stūre paziņo vēlēšanu rezultātus un jautā uzņēmēju 

piekrišanu dalībai Uzņēmēju konsultatīvajā padomē, individuāli katram pretendentam, kuri vēlēšanās 

saņēmuši lielāko balsu skaitu. Vēlēšanu rezultātā Alvis Bondars un Toms Prokopovičs katrs ir 

saņēmis 6 balsis, līdz ar to tiek dalīta 9 un 10 vieta, Alvis Bondars atsakās kļūt par padomes locekli, 

līdz ar to Toms Prokopovičs ir Alojas novada Uzņēmēju konsultatīvās padomes devītais loceklis. 

 

Vēlēšanu rezultāti: 

Nr. 

p.k. 
Kandidāta vārds, uzvārds Uzņēmums 

Saņemto 

balsu skaits 

1 Edgars Eglītis SIA "Upeslaivas.lv" 15 

2 Andris Līvs SIA "ELKOMS I" 13 

3 Inese Veinberga SIA "Tēraudiņi" 12 

4 Ilze Ozola Saimnieciskās darbības veicēja 11 

5 Ilze Caune SIA "Aloja - Starkelsen" 10 

6 Māris Siktārs SIA "Draugu dārzs" 9 

7 Irita Neripa 
SIA “Rekreācijas centrs 

„Vīķi”” 
8 

8 Uldis Mežulis SIA "Rudzo" 7 
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Nr. 

p.k. 
Kandidāta vārds, uzvārds Uzņēmums 

Saņemto 

balsu skaits 

9 Toms Prokopovičs ZS “Strautmaļi” 6 

10 Alvis Bondars ZS "Priedītes" 6 

11 Viola Ķikute SIA"Alewood" 5 

12 Jānis Čaplinskis LFF MTC "Staicele" 4 

13 Linda Neļķe ZS "Klētnieki" 4 

14 Dina Avotiņa ZS "Silvas" 3 

15 Baiba Siktāre SIA "Mieriņš" 3 

16 Aija Paukšēna BS "Lielkalni" 2 

17 Ineta Matvejeva SIA "Eko vides tehnoloģijas"  2 

18 Andrejs Lācis Saimnieciskās darbības veicējs 2 

19 Inga Možvillo SIA "Saldo I.M." 1 

20 Ilgonis Līvs SIA Elkoms I" 1 

21 Normunds Minalto ZS "Sunīši" 1 

22 Māris Možvillo SIA "MZM" 1 

23 Jolanta Apiņa SIA "JVS Baltic" 1 

24 Uldis Rumba ZS "Teterīši" 1 

25 Andrejs Hansons SIA "EKOTRI" 1 

 

Alojas novada Uzņēmēju konsultatīvā padome ir ievēlēta šādā sastāvā: 

Nr. 

p.k. 
Kandidāta vārds, uzvārds Uzņēmums 

Saņemto 

balsu skaits 

1 Edgars Eglītis SIA "Upeslaivas.lv" 15 

2 Andris Līvs SIA "ELKOMS I" 13 

3 Inese Veinberga SIA "Tēraudiņi" 12 

4 Ilze Ozola Saimnieciskās darbības veicēja 11 

5 Ilze Caune SIA "Aloja - Starkelsen" 10 

6 Māris Siktārs SIA "Draugu dārzs" 9 

7 Irita Neripa 
SIA “Rekreācijas centrs 

„Vīķi”” 
8 

8 Uldis Mežulis SIA "Rudzo" 7 

9 Toms Prokopovičs ZS “Strautmaļi” 6 

 

 Alojas novada Uzņēmēju konsultatīvās padomes priekšsēdētājs un priekšsēdētāja vietnieks tiks 

ievēlēts no padomes locekļu vidus pirmajā Uzņēmēju konsultatīvās padomes sēdē, kura notiks 

2019.gada 8. oktobrī plkst. 16.00, Alojas novada Uzņēmējdarbības atbalsta centrā – bibliotēkā SALA. 

 

Kopsapulce slēgta plkst. 21.30 

 

Kopsapulci protokolēja:      Sabīne Stūre 


